

KRISTINA FIDELSKAYA

SPRING / SUMMER 2022

'PEACE'

In the present, here & now.

Time stands still – a wave of consciousness overcomes you like the rising tide over a vast stretch of glistening sand. In a rush, like an undulation of emotions, the ripples of the waves crash creating a beautiful chaos, as the golden shores glimmer in the sunlight. A wild torrent of feelings, layers becoming undone – swept away with a serene calmness, into the now.

Barefoot on mid-August's burnt grass, to the touch of softening leather car seats of a drop-top vintage convertible classic in the heat, and the sweltering summer breeze through your fingertips. Catching a drift, a dream of memorable instants lived in-between.

The Kristina Fidelskaya Spring / Summer 2022 collection is named 'Peace' - a dedication to a forgotten past and an unforeseen future, and a dedication to living in the present. A state of mindfulness, active, open, intentional attention on the present moment in time. When one is mindful, we realize that one is not their thoughts, one becomes an observer of one's thoughts from moment to moment without judgment. To make the most of time, one must lose track of it.

The Spring / Summer 2022's looks are an ode to the enthusiasm of embracing journeys of self-discovery, and the elation of freedom in the seventies, which would transform society as we knew it then. This season's collection is collection unfolds as a story of emancipation, with a deliverance of feminine nonchalance translated into relaxed silhouettes, composed of soft-spoken silks, retro-inspired quilted leather ensembles, and tier-layered tulle & off-the-shoulder bustier gowns. The collection's color palette is drawn from elements of nature, with earth tones of soil brown, wheat beige, stone grey, milky blue and dusty white.

This season's collection is composed of a variety of re-designed contemporary classics, comprised of the brand's signature elaborately worked leather, as well retro-inspired kaleidoscopic prints, and cotton terry cloth. A surprise addition of handcrafted nappa leather dog & matching harnesses, for a coordinated stylish accessory this season, available in three colorways of dark brown, caramel, and white – named Veni, Vidi, Vici. A sustainable effort to re-purpose left-over materials and reduce waste, and a gentle reminder to enjoy life in the present moment.

“This collection has brought me closer to the woman I design for – her life, her needs, offering her a total look or a statement piece for any occasion. This summer’s mood is relaxed, it’s light, it feels pure – the pieces are bright & lively, fun as well as functional. The collection reflects a reborn positivity, and a renewed zest for life - energy I live by.” – Kristina Fidelskaya

The collection includes swimwear produced by Melissa Odabash – with bikinis and one-piece swimsuits in white, kaki, & dark terracotta. Melissa Odabash launched her eponymous label in 1999 and from the inception of the brand, the collection has been developed to sculpt and enhance the female silhouette. Timeless pieces designed with clean lines and innovative textiles aim to adapt to all body types. Having been established for over 2 decades, her insightful know-how and discerning use of superior fabrics demonstrates the skill and time that it has taken to really become a master and pioneer in her industry.

As part of a continued partnership with Maison Michel Paris, the collection includes two Kristina Fidelskaya hats made by Maison Michel Paris, the “Bibi” and the “Brigitte”, both available in three colorways of black, camel, and white.

Established in Dubai in 2014, the label has been showing during Paris Fashion Week, since 2017. Kristina Fidelskaya is available at a selection of department stores and retailers around the world, and its flagship stores in the UAE at The Dubai Mall, and Mall of the Emirates – as well as online at www.kristinafidelskaya.com

For more information:

STATION

S E R V I C E

T/+33 1 42 21 36 36

kristinafidelskaya@stationservice.fr

@kristinafidelskaya

#KristinaFidelskaya

KRISTINA FIDELSKAYA

PRINTEMPS-ETE 2022

“PEACE”

Au présent, ici et maintenant

Le temps s'arrête - une vague de conscience vous envahit comme la marée montante sur une vaste étendue de sable scintillant. Dans un élan, comme une ondulation d'émotions, les ondulations des vagues s'écrasent créant un magnifique chaos, alors que les rivages dorés scintillent dans la lumière du soleil. Un torrent sauvage de sentiments, de strates qui se délitent - emportés avec un calme serein, dans le présent.

Pieds nus dans l'herbe brûlée de la mi-août, au contact des sièges en cuir souple d'une décapotable classique dans la chaleur, et la brise d'été étouffante au bout de vos doigts. Une dérive, un rêve d'instant mémorables vécus dans l'entre-deux.

La collection printemps-été 2022 de Kristina Fidelskaya s'intitule "Peace" (Paix) - un hommage à un passé oublié et à un avenir imprévu, et un hommage à la vie dans le présent. Un état de pleine conscience, une attention active, ouverte, intentionnelle sur le moment présent dans le temps. Lorsque l'on est en pleine conscience, on se rend compte que l'on n'est pas ses pensées, on devient un observateur de ses pensées d'instant en instant sans jugement. Pour tirer le meilleur parti du temps, il faut en perdre la trace.

Les looks de la collection printemps-été 2022 sont une ode à l'enthousiasme des voyages de découverte de soi et à l'exaltation de la liberté dans les années 70, qui ont transformé la société telle que nous la connaissions alors. La collection de cette saison se déroule comme une histoire d'émancipation, avec la libération d'une nonchalance féminine traduite dans des silhouettes décontractées, composées de soies douces, d'ensembles en cuir matelassé d'inspiration rétro, et de robes bustier en tulle à étages et à épaules décollées. La palette de couleurs de la collection s'inspire des éléments de la nature, avec des tons de terre, de sols bruns, des beiges dorés comme les blés, des gris pierre, et des blanc vaporeux.

La collection de cette saison est composée d'une variété de classiques contemporains redessinés, composés du cuir travaillé de la marque, ainsi que d'imprimés kaléidoscopiques d'inspiration rétro et de coton éponge. Une accessoire surprise vient s'ajouter cette saison avec un petit chien stylisé en cuir nappa et son harnais assortis, fabriqués à la main, disponible en trois coloris : brun foncé, caramel et blanc - nommés Veni, Vidi, Vici. Un effort durable pour réutiliser les matériaux restants et réduire les déchets, et un doux rappel pour profiter de la vie au moment présent.

"Cette collection m'a permis de me rapprocher de la femme pour laquelle je crée - sa vie, ses besoins, en lui offrant un look complet ou une pièce unique pour toute occasion. L'ambiance de cet été est détendue, légère et pure. Les pièces sont lumineuses et vivantes, amusantes et fonctionnelles. La collection reflète une positivité renaissante et une joie de vivre renouvelée - une énergie qui m'anime." - Kristina Fidelskaya

La collection comprend des maillots de bain produits par Melissa Odabash - avec des bikinis et des maillots une pièce en blanc, kaki et terracotta foncé. Melissa Odabash a lancé son label éponyme en 1999 et depuis le début de la marque, la collection a été développée pour sculpter et mettre en valeur la silhouette féminine. Les pièces intemporelles conçues avec des lignes épurées et des textiles innovants visent à s'adapter à toutes les morphologies. Établie depuis plus de deux décennies, son savoir-faire perspicace et son utilisation judicieuse de tissus de qualité supérieure témoignent des compétences et du temps qu'il lui a fallu pour devenir un maître et un pionnier dans son secteur.

Dans le cadre d'un partenariat continu avec Maison Michel Paris, la collection comprend deux chapeaux Kristina Fidelskaya fabriqués par Maison Michel Paris, le "Bibi" et le "Brigitte", tous deux disponibles en trois coloris de noir, camel et blanc.

Créé à Dubaï en 2014, Kristina Fidelskaya présente dans le cadre des Fashion Week parisiennes. Kristina Fidelskaya est disponible dans une sélection de grands magasins et de détaillants à travers le monde, et ses magasins phares aux Émirats arabes unis au Dubai Mall, et au Mall of the Emirates - ainsi qu'en ligne sur www.kristinafidelskaya.com.

For more information:

STATION

S F R V I C F
T/+33 1 42 21 36 36

kristinafidelskaya@stationservice.fr

@kristinafidelskaya
#KristinaFidelskaya